
 

 

      VEERE      

                                   Programmabegroting 2024 

 

 

Voorzitter, collega-raadsleden, college, dames en heren, 

 

De tweede programmabegroting van dit college. We vinden we in deze begroting de uitwerking van 

de kadernota, oftewel het financieel-perspectief wat we in juli van dit jaar vastgesteld hebben. 

 

De VVD fractie heeft de punten die wij benoemd hebben tijdens vaststellen van de kadernota 

langsgelopen;  AKKOORD ! 

 

 

 

Ik zal ze nog even in herinnering brengen: 

Pas op de plaats met middelen ten behoeve van de organisatie, 

Opstellen toetsingskader Nieuwbouwprogrammering 

Uitsluiten Domburgse-zomerwoning in nieuwbouwprojecten 

Temporisering ingroei  OZB tarief niet woningen 

Formuleren beleid toerisme en recreatie met daarin ruimte voor innovaties gekoppeld aan 

duurzaamheid en versterking landschap 

 

De Veerse VVD-fractie ziet op dit laatste punt veel kansen en omdat te onderstrepen dienen wij een 

motie in. De stikstof-problematiek rond de Manteling, het daardoor mogelijk aanwijzen van een 

overgangsgebied vormt een bedreiging voor Veere. Laten we dat proberen om te zetten in een kans; 

door de nieuwste technieken op het gebied van waterzuivering kunnen de recreatiebedrijven 

meehelpen dit probleem op te lossen en zo een bijdrage leveren aan leefomgeving, duurzaamheid en 

leefbaarheid van onze gemeente Veere! 

 

Is er dan niets meer te wensen? 

Ja, toch. De VVD-fractie had ook aangegeven het winterkamperen te regelen. 

Dat kan wat ons betreft beter; onder andere door de aangevraagde vergunning voor 3 jaar te 

verlenen.  1 x aanvragen, is 1 x leges betalen voor 3 jaar dus tot 2026. 

Een win-win wat ons betreft. Veel minder administratieve lasten voor de ondernemers maar zeker 

ook voor de organisatie. En het forse tarief van de leges, € 689,- euro  komt zo op € 230,- per seizoen. 

 

Tevens verwachten we duidelijkheid op de lange termijn met betrekking tot de toeristische 

informatie punten;  DMO wordt het niet, hoe wordt toeristisch gastheerschap ingevuld ? 

 

Ons laatste aandachtspunt, de kerkenvisie. De VVD pleit voor het integraal kijken in 2e fase MFA’s. 

Zijn er combinaties te maken? 

 

Tot slot 

Dank aan het college en de ambtenaren voor deze  begroting , 

en natuurlijk ook voor de technische toelichting. Het wordt gewaardeerd. 


